
PROTOKÓŁ NR 40/12

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów,

które odbyło się 19 lipca 2012 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:20, a zakończyło o 18:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Krzysztof Kapała – Wiceprzewodniczący Komisji,

2. Kamila Pietraszek,

3. Teresa Szczepańska,

4. Maria Zielińska,

5. Adam Bierowski,

6. Mariusz Kubiak,

7. Zbigniew Mazurak,

8. Paweł Pituch.

Nieobecny usprawiedliwiony: Artur Wrona.

Nieobecni nieusprawiedliwieni: Anna Klepacz, Zofia Ujma, Paweł Szymczyk.

Zaproszone osoby:

9. Andrzej Machnica,

10. Agata Młodawska.

Porządek obrad:

1. Omówienie  możliwości  finansowych  miasta  Kowary  w  przedmiocie  dopłat  do  wody  po 

wejściu w życie nowej taryfy dla zaopatrzenia zbiorowego w wodę i odprowadzanie ścieków, 

w tym ewentualnej wysokości dopłat.

2. Sprawy różne. 

Posiedzenie  Komisji  Budżetu,  Planowania  i  Finansów  otworzył  i  mu  przewodniczył 

wiceprzewodniczący Komisji, Krzysztof Kapała.

W pkt. 1 porządku obrad, jako pierwsza głos zabrała Pani Skarbnik, Agata Młodawska i przedstawiła 

możliwości finansowe Miasta na dopłaty do wody i ścieków. W oparciu o średniomiesięczne dane zużycia 

wody i ilości odprowadzanych ścieków w Kowarach Miasto proponuje dopłatę do ścieków w kwocie 6,22 zł.  

Pani  Skarbnik  podkreśliła,  że  w  pierwotnym  ujęciu  wysokość  dopłat  do  wody  i  ścieków  miała  być 

kompensowana wpływami z tytułu podatku od nieruchomości płaconymi od spółki KSWiK. Kwota dopłat  

6,22 zł do ścieków będzie odpowiadała tym zamierzeniom. Jednocześnie Pani Skarbnik oświadczyła,  iż w 

związku z napiętą sytuacją finansową Miasta znalezienie dodatkowych źródeł w budżecie na dopłaty do wody 

i  ścieków będzie  bardzo trudne.  Reasumując wyliczenia  wysokości  cen wody i  ścieków przedstawiają  się 

następująco (po wejściu w życie nowych taryf i uwzględnieniu dopłaty w wysokości 6,22 zł): 1 m ³ wody i 

ścieków wyniesie  18,02  zł  (brutto),  tj.  1  m³ wody  –  7,38 zł  (brutto)  i  1  m³ ścieków 10,64  zł  (brutto)). 

Stanowiska Miasta w przedmiocie wysokości i  przeznaczenia dopłaty nie podzielili  obecni na posiedzeniu 
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radni. Zdaniem np. radnej Kamili Pietraszek dopłata powinna być również w części przeznaczona na wodę. 

Ogólnie rzecz biorąc zastrzeżenia radnych sprowadzały się do zbyt małej wysokości dopłaty i przeznaczenia 

jej wyłącznie na ścieki. Przewodniczący RM Pan Andrzej Machnica poinformował obecnych radnych, iż w 

porządku obrad najbliższej sesji RM nie znajdzie się projekt uchwały w sprawie dopłat do wody i ścieków.

W  związku  z  tym,  wszyscy  radni  zgodnie  stwierdzili,  iż  kwestia  dopłat  będzie  omawiana  na  kolejnych 

posiedzeniach Komisji. Na tym zakończono pkt 1 porządku obrad. Salę opuściła Pani Skarbnik. W sprawach 

różnych (pkt 2 porządku obrad) żaden z radnych obecnych na posiedzeniu nie zabrał głosu, czym wyczerpano 

porządek obrad i prowadzący posiedzenie zamknął posiedzenie. 

Wnioski Komisji:

1. Kontynuacja dyskusji w przedmiocie wysokości i przeznaczenia dopłaty.

Protokołował:                                                                                                                      Wiceprzewodniczący

Krzysztof Kapała                                                                                              Komisji Budżetu, Planowania i Finansów
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